
 

 

Horgászparadicsom  

a Mátra lábainál 
3. sz. hírlevél 

 

Tisztelt Horgásztársak, kedves Horgászbarátaink! 
 

Elmúltak az ünnepek, közeleg az új esztendő. 

Lassan eljön az ideje a tervezésnek is. 
 

Tudjuk, hogy jövőre tovább kell küzdeni az elszabadult inflációval. 

Tudjuk, hogy egyre nehezebb a horgászat költségeit is finanszírozni, így át kell gondolni, mi a legjobb lehetőség. 
  

Azt is tudni kell, hogy a mi helyzetünk legalább olyan nehéz, mint a horgászoké. 

A háborús infláció és az évszázad aszálya együtt olyan szituációt jelent, melyre nem lehetett felkészülni. 

A ponty őszi beszerzési középára egy év alatt több, mint 70%-kal emelkedett. 

Maconkán mi fizetjük a környezeti fenntartás teljes költségeit, a közvilágítás, valamennyi kommunális szolgáltatás díját,  

az utak karbantartását és még számos olyan költséget, melyre nem is biztos, hogy elsőre gondol az ember. 

Kérjük és várjuk a segítséget, de eddig csak a MOHOSZ volt, aki minket támogatott. 

E csokorból is csak egy példa. Az áramszolgáltatás díja a hatszorosára, havi 2 millió forintra emelkedett… 
 

A horgászszövetség stratégiájának és intézkedési tervének megfelelve nálunk is kiemelt cél horgászat, a halfogás és a halelvitel 

lehetőségének megtartása, a telepítések teljesítőképességünk függvényében való folytatása,  

s ezzel párhuzamosan a felelős halgazdálkodás, benne kiemelten a halőrzés, illetve a fenntartás változatlan színvonalon való ellátása.  

Ezt követően, az összes belső megtakarítási lehetőség előzetes feltárása, majd elrendelése után került sor a minimálisan szükséges 

áremelések mértékének meghatározására azzal, hogy a munkatársaink bérénél is biztosítanunk kell az értékállóságot. 
 

Lehetetlen küldetés? Majd kiderül.  

Minden Önökön, a horgászokon múlik. 

A mi célunk változatlan. Az, hogy Maconka a horgászat fellegvára maradjon  

és az árai, díjai 2023-ban is bátran összevethetőek legyenek bármelyik,  

hasonló halállományt felmutató és szolgáltatásokat biztosító vízterülettel. 
 

Az előző hírlevélben hét jó hírt közöltünk, most már az összes díjelem, ár nyilvánosságra hozatala következik. 

Sajnos, nem lehet minden lépés örömteli, de kérjük megértésüket. 

Gondolják át, hasonlítsák össze az árakat, a szolgáltatásokat, kérdezzenek, szerezzenek információkat.  

Amit tudunk, mi megtettünk és megteszünk. Mert horgászni kell, mert horgászni jó! 
 

Üdvözlettel: 
 

Bátonyterenye, 2022. december 28. 
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